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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DE L’AJUNTAMENT 
DE TORROELLA DE MONTGRÍ 

 
 
IDENTIFICACIÓ DE LA SESSIÓ 
 
Núm.: 15/2015 
Caràcter: ordinària 
Data: 5 de novembre de 2015 
Convocatòria: primera 
Horari: de 20.12 a 21.33 
Lloc: auditori de Can Quintana 
 
 
ASSISTENTS 
 
Sr. Jordi Cordon i Pulido, alcalde (CiU) 
Sr. Josep Maria Rufí i Pagès, primer tinent d’alcalde (ERC-JUNTS) 
Sra. Sandra Bartomeus i Vicens, segona tinenta d’alcalde (ERC-JUNTS) 
Sra. Núria Bosch i Gelmà, tercera tinenta d’alcalde (CiU) 
Sr. Francesc Puig i Bagué, regidor (CiU) 
Sr. Joan Ramon Aladid i Llanas, regidor (CiU) 
Sr. Marc Calvet i Martí, regidor (ERC-JUNTS) 
Sr. Jordi Regincós i Isern, regidor (ERC-JUNTS) 
Sr. Jordi Colomí i Massanas, regidor (UPM) 
Sr. Josep Martinoy i Casademont, regidor (UPM) 
Sra. Roser Font i Pi, regidora (UPM) 
Sr. Robert Huertas i Huertas, regidor (CUP-PA) 
Sr. Carles Ventura i Sánchez, regidor (CUP-PA) 
Sra. Sílvia Comas i Batista, regidora (L’EST) 
Sra. Alexandra Pibernat i Busquets, regidora (L’EST) 
Sr. Gregori Sarquella i Subirós, regidor (COET) 
Sra. Gemma Farreró i Pujades, regidora (COET) 
Sr. Jordi Estragó i Castelló, interventor accidental 
Sr. Pere Serrano i Martín, secretari  
 
Comprovat que el quòrum dels assistents compleix allò que estableix l’article 98.c) del Decret 
legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei municipal i de règim 
local de Catalunya, el Sr. alcalde obre la sessió, declarada pública, per tractar els assumptes 
inclosos en l’ordre del dia de la convocatòria: 
 

A) Part resolutiva  
 

1. Lectura i aprovació de l’acta de la sessió núm. 13/2015, d’1 d’octubre, i de l’acta 
de la sessió núm. 14/2015, de 19 d’octubre. 
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2. Aprovar inicialment l’Inventari de Camins Públics a incloure a l’Inventari Municipal 

de Béns de l’Ajuntament de Torroella de Montgrí. Exp. F105.2-2/15 (Secretaria). 
 

3. Verificar el text refós de la modificació puntual del PGMO a l’àmbit de la subzona 
d’edificis i jardins protegits, clau AHP. Exp. H102.2-2/14 (Secretaria). 

 
4. Donar compte de l’aprovació definitiva text refós de la Modificació puntual del Pla 

especial de protecció del port de l’Estartit dins de l’àmbit portuari. Exp. H105.1-
1/14 (Secretaria). 

 
5. Aprovar l’adhesió de l’Ajuntament de Torroella de Montgrí al Consorci de les Vies 

Verdes de Girona. Exp. A112.1-3/15 (Secretaria). 
 

6. Aprovar la creació del Consell Municipal de la Salut. Exp. A112.1-4/15 (Secretaria). 
 

7. Aprovar el conveni d’encàrrec de gestió de prestació de serveis mínims de salut 
pública de competència municipal entre l’Ajuntament de Torroella de Montgrí i el 
Departament de Salut. Exp. E112.1-27/15 (Secretaria). 

 
8. Modificar el nomenament d’un membre del Consell de l’Organisme Autònom de 

Can Quintana-Museu de la Mediterrània. Exp. A134.1-1/15 (Secretaria). 
 

9. Aprovar la moció presentada pel grup municipal CUP-PA sobre la proposta de 
canviar el calendari anual de dies festius al municipi de Torroella de Montgrí. Exp. 
A120.1-6/15 (Secretaria). 

 
10. Aprovar la moció presentada pel grup municipal CUP-PA contra l’homofòbia i en 

favor de la diversitat sexual. Exp. A120.1-7/15 (Secretaria). 
 

11. Donar compte de la sentència dictada pel Tribunal Superior de Justícia de 
Catalunya en el marc del recurs contenciós administratiu núm. 281/2010 S, 
interposat per France Telecom, S.A. Exp. 375/10 (Secretaria). 

 
12. Assumptes urgents. 

 
B) Part de control 

 
13. Donar compte dels decrets de l’Alcaldia i de les regidories delegades del núm. 

2.360 al núm. 2.622, corresponents al període comprès entre el 16 de setembre 
de 2015 i el 15 d’octubre de 2015. 

 
14. Precs i preguntes. 
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DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ 
 
A) PART RESOLUTIVA  
 
1.  LECTURA I APROVACIÓ DE DE LA SESSIÓ NÚM. 13/2015, D’1 D’OCTUBRE, I DE L’ACTA 
DE LA SESSIÓ NÚM. 14/2015, DE 19 D’OCTUBRE 
 
D’acord amb el que disposa l’article 91.1 del Reglament d’organització, funcionament i règim 
jurídic de les entitats locals (ROF), aprovat pel Reial decret 2568/1986, de 28 de novembre, el 
senyor alcalde cedeix la paraula al senyor secretari, que pregunta si algun membre de la 
Corporació ha de formular alguna observació a les actes de les sessions que s’han distribuït 
amb la convocatòria.  
 
Sr. Huertas: en el punt on debatíem el conveni de Torre Moratxa, trobem a faltar la incorporació 
en la intervenció de la regidora que aquell apartat no estava ben redactat. Cal fer constar això 
en veu de la regidora.   
 
Sra. Font: en les intervencions del punt sobre la moció quant a l’acollida a la població refugiada 
víctima dels conflictes armats a la Mediterrània, se n’atribueix una a la Sra. Pibernat que vaig fer 
jo (a continuació de la del Sr. Huertas). Cal canviar-ho. 
 
Sotmeses a votació les actes, ambdues s’aproven per unanimitat, prèvia incorporació de les 
esmenes esmentades a la del dia 1 d’octubre.  
 
 
2. APROVAR INICIALMENT L’INVENTARI DE CAMINS PÚBLICS A INCLOURE A L’INVENTARI 
MUNICIPAL DE BÉNS DE L’AJUNTAMENT DE TORROELLA DE MONTGRÍ. EXP. F105.2-2/15 
(SECRETARIA) 
 
A petició del Sr. alcalde, el secretari llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Territori i 
Sostenibilitat de 29 d’octubre de 2015, el qual es transcriu íntegrament a continuació: 
 
«Vist que l’any 2007 es va iniciar un expedient per inventariar els camins públics municipals, 
agafant de referència un document de l’any 2003 elaborat per l’Àrea de Medi Ambient de 
l’Ajuntament, el qual no es va tramitar. 
 
Vist que, a l’any 2009, es va contractar l’empresa Pol·lux SL perquè, a partir de la informació 
existent, en recopilés de complementària, per tal de redactar un document complet i tramitable, 
que inventariés tots els camins públics del terme municipal. 
 
Vist que aquest inventari dóna resposta al manament legal que estableix que els municipis han 
de tenir inventariats els seus béns, però, sobretot, ha de servir per determinar l’àmbit de treball 
de l’Ajuntament, aclarint quin són els camins d’obligat manteniment per l’administració i quins 
han d’administrar els propietaris. 
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Vist que durant els anys 2010, 2011 i 2012 es va produir un exhaustiu treball de recollida 
d’informació, de consulta de Cadastre, Registre i cartografia i de treball conjunt amb diferents 
àrees de l’Ajuntament i amb coneixedors de l’entorn, que van finalitzar en el document final 
sobre l’inventari de camins públics. 
 
Vist que es va incoar l’expedient núm. 178/13 i que el Ple, en la sessió ordinària de 7 de febrer 
de 2013, va aprovar inicialment l’Inventari de Camins Públics a incloure a l’Inventari Municipal 
de Béns de l’Ajuntament de Torroella de Montgrí, el qual es va sotmetre a informació pública. 
 
Atès que, tot i el temps transcorregut, aquest expedient no ha estat resolt, i que se n’ha 
declarat la seva caducitat, en virtut del Decret núm. 2535/2015, de 5 d’octubre. 
 
Atès que a dia d’avui encara persisteixen els motius que donaren lloc a la seva incoació, s’ha 
iniciat un nou expedient amb el número F105.2-2/15 per a l’aprovació de l’Inventari de Camins 
Públics a incloure a l’Inventari Municipal de Béns de l’Ajuntament de Torroella de Montgrí, al 
qual s’incorpora el Projecte de l’Inventari de Camins Municipal, redactat pel pèrit i enginer tècnic 
agrícola Sr. Lluís Massanas Burcet i per l’enginyer agrònom Sr. Josep M. Masferrer i Felip, de 
data gener de 2013. També s’hi incorpora l’informe de Secretaria de 25 de gener de 2013, 
l’informe de l’Àrea de Medi Ambient de 24 de gener de 2013, totes les al·legacions 
presentades durant el termini d’informació pública al qual va estar sotmès l’expedient núm. 
178/13 i els informes tècnics corresponents. 
 
Vist l’Inventari de Camins Públics a incloure a l’Inventari Municipal de Béns de l’Ajuntament de 
Torroella de Montgrí, presentat per l’empresa Pol·lux SL i redactat pel pèrit i enginyer tècnic 
agrícola Sr. Lluís Massanas i Burcet, i per l’enginyer agrònom Sr. Josep Maria Masferrer i Felip, 
el qual consta de 5 dossiers, tots ells vinculats i que constitueixen la informació de base i la 
determinant, i que són els següents: 
 

- Volum 1: memòria justificativa, cartografia i annexos 
- Volum 2: fitxes individualitzades dels camins 
- Volum 3: cartografia històrica 

 
Vist l’informe de l’Àrea de Món Rural, de data 1 de setembre de 2015. 
 
Per tot això exposat, es proposa al Ple l’adopció del següent acord: 
 
1r. Aprovar inicialment l’Inventari de Camins Públics a incloure a l’Inventari Municipal de Béns 
de l’Ajuntament de Torroella de Montgrí, presentat per l’empresa Pol·lux SL i redactat pel pèrit i 
enginyer tècnic agrícola Sr. Lluís Massanas i Burcet, i per l’enginyer agrònom Sr. Josep Maria 
Masferrer i Felip, el qual consta de 5 dossiers, tots ells vinculats i que constitueixen la 
informació de base i la determinant, i que són els següents: 
 

- Volum 1: memòria justificativa, cartografia i annexos 
- Volum 2: fitxes individualitzades dels camins 
- Volum 3: cartografia històrica 
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2n. Sotmetre aquest acord a informació pública, mitjançant anunci que s’inserirà al BOP, al 
tauler d’anuncis de la corporació i a la pàgina web d’aquest Ajuntament, pel termini de 2 
mesos, i podrà ser examinat durant aquest període per tal de presentar les al·legacions o 
reclamacions que es considerin pertinents. 
 
3r. Facultar l’Alcaldia perquè, en cas que resulti necessari, pugui prorrogar un mes més el 
termini d’informació pública, per tal que els possibles interessats/des puguin presentar les 
al·legacions que considerin pertinents». 
 
Intervencions: 
 
Sr. Sarquella: estem a favor de tramitar l’inventari, tot i que no sabem per què no es va 
tramitar. Ens agradaria que es convoquessin tots els regidors per explicar els criteris per resoldre 
les al·legacions que es varen presentar.  
 
Sr. Huertas: creiem que l’inventari és útil i necessari, però vam revisar les al·legacions i hi ha 
certes coses que no acabem d’entendre i demanem que se’ns pugui convocar a una reunió per 
treballar sobre el tema i que també s’informi a tots els afectats, a tots aquells que tinguin 
propietats per les quals passi un camí públic.  
Votarem a favor, entenent que cal aprovació definitiva i que puguem treballar en la proposta.  
 
Sr. Colomí: en nom d’UPM estem d’acord, però volem demanar que es faci aquesta reunió per 
tal d’aclarir aquest projecte clau que ha de durar molts anys i trobem a faltar aquesta 
informació, ja que hi ha camins que es declaren públics i altres no i volem saber els criteris ja 
que és un tema sensible per a les persones que viuen als masos.  
 
Sr. alcalde: és un expedient que si ens remuntem a la història de l’Ajuntament, és un document 
iniciat el 2003 i hem de continuar avançant, ja que això és una aprovació inicial i assumim el 
compromís municipal per fer les reunions pertinents per resoldre dubtes una vegada 
transcorreguda l’exposició pública.  
 
Sr. Puig: en relació amb el motiu pel qual es va aturar l’expedient, cal dir que hi havia dos 
problemes amb dos camins en què es va treballar i es va aturar. Encara hi és aquest problema, 
però hem decidit tirar endavant. Un tema és al Mas Pinell i l’altre, a la pujada a Roca Maura. Es 
va encallar perquè el tema era complicat.  
Durant tres anys aquesta empresa ha revisat documentació pública i privada que ajudés a 
delimitar els camins. És un document molt tècnic i jurídic.  
 
Sra. Bartomeus: afegir que aquesta feina s’ha fet conjuntament des de Medi Ambient i Món 
Rural i també amb la participació de l’Associació de Masos.  
 
Sr. Sarquella: per tant, queda obert el document i qualsevol modificació haurà de passar per 
Ple?  
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Sr. Puig: sí.  
 
Votació: la proposta queda aprovada per majoria absoluta, d’acord amb la següent votació: 
Vots a favor: 

- CIU (Sr. Jordi Cordon, Sra. Núria Bosch, Sr. Francesc Puig i Sr. Joan Ramon Aladid). 
- ERC-Junts (Sr. Josep M. Rufí, Sra. Sandra Bartomeus, Sr. Marc Calvet i Sr. Jordi 

Regincós).  
- CUP-PA (Sr. Robert Huertas i Sr. Carles Ventura). 
- L’EST (Sra. Sílvia Comas i Sra. Sandra Pibernat). 

Abstencions: 
- UPM (Sr. Jordi Colomí, Sr. Josep Martinoy i Sra. Roser Font). 
- COET (Sr. Gregori Sarquella i Sra. Gemma Farreró). 

 
 
3. VERIFICAR EL TEXT REFÓS DE LA MODIFICACIÓ PUNTUAL DEL PGMO A L’ÀMBIT DE LA 
SUBZONA D’EDIFICIS I JARDINS PROTEGITS, CLAU AHP. EXP. H102.2-2/14 (SECRETARIA) 
 
A petició del Sr. alcalde, el secretari llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Territori i 
Sostenibilitat de 29 d’octubre de 2015, el qual es transcriu íntegrament a continuació: 
 
«Atès que el Ple, en la sessió ordinària de 5 de març de 2015, va aprovar provisionalment la 
Modificació puntual del PGMO a l’àmbit de la subzona d’edificis i jardins protegits, clau AHP, de 
data febrer de 2015, promoguda per l’Ajuntament de Torroella de Montgrí i redactada pels 
arquitectes Carlos Ferrater, Lucia Ferrater (OAB) i Pere Miranda. 
 
Atès que la Comissió Territorial d’Urbanisme de Girona, en la sessió de 2 de juny de 2015, va 
adoptar l’acord següent:  
 

“1. Aprovar definitivament la modificació puntual del POUM en l’àmbit de la subzona 
d’edificis i jardins protegits, clau AHP, promoguda i tramesa per l’Ajuntament de 
Torroella de Montgrí, supeditant-ne la publicació en el DOGC i consegüent executivitat 
a la presentació d’un text refós, per duplicat, verificat per l’òrgan que ha atorgat 
l’aprovació provisional de l’expedient i degudament diligenciat, que incorpori les 
prescripcions següents: 

 
1.1 Cal incorporar a l’expedient de modificació les determinacions assenyalades en 

l’article 99 del TRLU. 
 

1.2 En la nova redacció dels articles 155 i 156 cal excloure les referències a la 
modificació que s’està tramitant, tenint en compte que es tracta d’articles que 
formen part del planejament general. 

 

1.3 Es recomana valorar la idoneïtat d’incorporar les fitxes individualitzades, amb 
caràcter normatiu com annex a l’article 155. 
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2. Comunicar-ho a l’Ajuntament”. 
 
Vist el text refós redactat pels arquitectes Carlos Ferrater, Lucia Ferrater i Pere Miranda, de data 
setembre de 2015, el qual dóna compliment a l’acord adoptat per la Comissió Territorial 
d’Urbanisme de Girona en sessió de 2 de juny de 2015. 
 
Vist l’informe favorable dels Serveis Tècnics Municipals, de data 20 d’octubre de 2015. 
 
Per tot això exposat, es proposa al Ple l’adopció del següent acord: 
 
1r. Verificar el text refós de la Modificació puntual del PGMO a l’àmbit de la subzona d’edificis i 
jardins protegits, clau AHP, promoguda per l’Ajuntament de Torroella de Montgrí i redactada pels 
arquitectes Carlos Ferrater, Lucia Ferrater i Pere Miranda, de data juliol de 2015. 
 
2n. Trametre dos exemplars del text refós a la Comissió Territorial d’Urbanisme de Girona. 
 
3r. Notificar aquest acord a les persones interessades». 
 
Intervencions: 
 
Sr. Huertas: entenem que és una verificació del TR i no una aprovació, però igualment volem 
emetre un judici sobre l’expedient, ja que a dues de les 12 finques afectades se’ls permet un 
increment de sostre, però enlloc s’indica quin és el límit d’aquest increment. No obstant això, 
sabem que caldrà un PMU per fer qualsevol canvi i sotmès a aprovació pel Ple, per la qual cosa 
no dóna carta blanca per fer modificacions i per tant la CUP estarà alertat a aquestes 
modificacions, sobretot del Palau Lo Mirador, en tant que forma part del nostre patrimoni.  
 
Sr. Colomí: corroboro les paraules del Sr. Huertas i penso que és important que en aquests 
projectes tinguem en compte això que s’ha dit per evitar increments urbanístics no controlats en 
finques amb interès patrimonial bàsic. Hi votarem a favor, però ara hi ha lo important amb els 
PMU.  
 
Sra. Bartomeus: en aquest sentit, es va fer una reunió de treball per aprovar el PMU i 
treballarem més reunions sobre el mateix.  
 
Votació: la proposta queda aprovada per majoria absoluta, d’acord amb la següent votació: 
Vots a favor: 

- CIU (Sr. Jordi Cordon, Sra. Núria Bosch, Sr. Francesc Puig i Sr. Joan Ramon Aladid). 
- ERC-Junts (Sr. Josep M. Rufí, Sra. Sandra Bartomeus, Sr. Marc Calvet i Sr. Jordi 

Regincós).  
- UPM (Sr. Jordi Colomí, Sr. Josep Martinoy i Sra. Roser Font). 
- L’EST (Sra. Sílvia Comas i Sra. Sandra Pibernat). 

Abstencions: 
- CUP-PA (Sr. Robert Huertas i Sr. Carles Ventura). 
- COET (Sr. Gregori Sarquella i Sra. Gemma Farreró). 
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4. DONAR COMPTE DE L’APROVACIÓ DEFINITIVA TEXT REFÓS DE LA MODIFICACIÓ 
PUNTUAL DEL PLA ESPECIAL DE PROTECCIÓ DEL PORT DE L’ESTARTIT DINS DE L’ÀMBIT 
PORTUARI. EXP. H105.1-1/14 (SECRETARIA) 
 
El secretari dóna compte que la Comissió Territorial d’Urbanisme, en sessió de 30 de setembre 
de 2015, va aprovar definitivament el text refós de la Modificació puntual del Pla especial de 
protecció del port de l’Estartit dins de l’àmbit portuari, promogut per Ports de la Generalitat. 
 
El Ple se’n dóna per assabentat. 
 
 
5. APROVAR L’ADHESIÓ DE L’AJUNTAMENT DE TORROELLA DE MONTGRÍ AL CONSORCI 
DE LES VIES VERDES DE GIRONA. EXP. A112.1-3/15 (SECRETARIA) 
 
A petició del Sr. alcalde, el secretari llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d’Economia 
de 29 d’octubre de 2015, el qual es transcriu íntegrament a continuació: 
 
«El Consorci de les Vies Verdes de Girona ha liderat el projecte Enllaç (EFA 136/09, fons 
FEDER), que com a principal resultat ha generat la ruta Pirinexus, una anella ciclable de 353 km 
entre les comarques gironines a Catalunya i el departament dels Pirineus Orientals a la regió del 
Llenguadoc-Rosselló. Tal com es manifesta en el projecte Enllaç, la ruta transcorre pel terme 
municipal de Torroella de Montgrí, entre d’altres municipis. 
 
El projecte ENLLAÇ ha finalitzat el propassat 31 de març de 2013, i l'objectiu del Consorci de 
les Vies Verdes de Girona és anar millorant la ruta Pirinexus per convertir-la en una ruta 
cicloturista de referència en el sud d'Europa. Per tal de poder portar a terme aquesta fita, és 
necessari seguir disposant de la implicació de tots els ajuntaments de la ruta.  
 
Els estatuts del Consorci preveuen la possibilitat que nous ajuntaments s'adhereixin a l'ens per 
tal de poder establir amb més agilitat tot tipus de col·laboracions, bé siguin de millora del traçat 
amb actuacions d'obra física, bé per poder realitzar tota la difusió que es realitza dels 
recorreguts, tant des del mateix Consorci com de la mà de la Diputació de Girona i del Patronat 
de Turisme Costa Brava Girona. 
 
Vist l’informe de l’Àrea de Turisme de 20 d’octubre de 2015. 
 
Per tot això exposat, es proposa al Ple l’adopció del següent acord: 
 
Primer. L’Adhesió de l’Ajuntament de Torroella de Montgrí al Consorci de les Vies Verdes de 
Girona, de conformitat amb l’article 313.2 del Decret 179/1995, de 13 de juny, pel qual 
s’aprova el Reglament d’obres, activitats i serveis dels ens locals. 
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Segon. Aprovar els Estatuts que consten a l’expedient i publicats al Butlletí Oficial de la 
Província de Girona, núm. 183, de 22 de setembre de 2015.  
 
Tercer. Sotmetre a informació pública aquest acord pel termini de 30 dies hàbils a comptar des 
de l'endemà de la darrera publicació del present acord al Butlletí Oficial de la Província, al Diari 
Oficial de la Generalitat de Catalunya i al tauler d'anuncis de l’Ajuntament, a efectes de 
possibles reclamacions. 
 
En el supòsit que durant el termini d’informació pública no es formulin al·legacions i/o 
reclamacions a l’expedient, l’acord quedarà aprovat definitivament. 
 
Quart. Facultar, tan àmpliament com en dret sigui menester, l’alcalde per a la signatura de 
quants documents siguin necessaris per a l’execució del present acord». 
 
Intervencions: 
 
Sr. Rufí: és un projecte cicloturístic de molta importància que té un recorregut pel nostre 
municipi, i enllaça amb una ruta cicloturística important que és la ruta Pirinexus, i, més enllà del 
projecte mediambiental, és un projecte turístic. 
 
Votació: la proposta queda aprovada per unanimitat. 
 
 
6. APROVAR LA CREACIÓ DEL CONSELL MUNICIPAL DE LA SALUT. EXP. A112.1-4/15 
(SECRETARIA) 
 
A petició del Sr. alcalde, el secretari llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Serveis a 
les Persones de 29 d’octubre de 2015, el qual es transcriu íntegrament a continuació: 
 
«Atès que la participació ciutadana és un instrument per aprofundir en la democràcia i un dret 
de la ciutadania, segons la Constitució Espanyola i l’Estatut de Catalunya, que permet millorar la 
transparència i la rendició de comptes dels poders públics; així com un mitjà per poder opinar 
en les decisions polítiques, programes i objectius de les administracions públiques.  
 
Atès que els ajuntaments tenen assignades competències per millorar la salut de la població, 
mitjançant accions de protecció de la salut i el desplegament de polítiques de promoció d’estils 
de vida més saludables.  
 
Atès que les circumstàncies que influeixen en la salut individual i que determinen l’estat de la 
salut de la població són molt diverses (factors biològics, xarxes socials i comunitàries, estils de 
vida i condicions de l’entorn).  
 
Atès que la major part dels determinants de la salut són socials i econòmics, i estan en la 
comunitat i no només en el sistema sanitari.  
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Atesa l’estratègia de la Unió Europea de “Salut a totes les polítiques”, que proposa que la salut i 
els seus determinants es tinguin en compte, també, a l’hora de definir les polítiques sectorials 
no sanitàries.  
 
Atès que la regidoria delegada de Salut Pública de l’Ajuntament de Torroella de Montgrí vol dur a 
terme una nova governança en l’àmbit de la Salut Pública, que potenciï espais de coordinació i 
treball col·laboratiu i de cooperació entre els ciutadans i ciutadanes del municipi de Torroella de 
Montgrí. 
 
Atès que, segons la Llei 18/2009, de Salut Pública de Catalunya, els ajuntaments són 
competents per prestar uns serveis mínims en l’àmbit de  la salut pública. Aquestes prestacions 
van destinades a garantir la innocuïtat i la salubritat dels productes alimentaris; preservar la 
salut de la població davant dels agents físics, químics i biològics; fer vigilància sanitària; i 
promoure la salut i prevenir la malaltia.  
 
Atès que l’article 9.2 de la Constitució espanyola de 1978 reconeix el dret de la ciutadania a 
participar en els afers públics.  
 
Atès que aquest principi ha estat reconegut posteriorment per la legislació reguladora del règim 
local, per una banda en els articles 24 i 69 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les 
bases de règim local, en relació a l’àmbit estatal, i per altra, en els articles 61 al 64 del Decret 
legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei municipal i de règim 
local de Catalunya que regula els òrgans de participació sectorial.  
 
Vist l’informe de l’Àrea de Medi Ambient i Salut, de data 8 de setembre de 2015. 
 
Vist l’informe de Secretaria, de data 22 d’octubre de 2015. 
 
Per tot això exposat, aquesta Comissió proposa al Ple l’adopció del següent acord:  
 
1r. Aprovar la creació d’un Consell Sectorial de la Salut de l’ajuntament de Torroella de Montgrí, 
a través del qual es pugui articular i canalitzar la participació dels ciutadans i ciutadanes i de les 
associacions en els afers relatius a l’àmbit de la salut pública del municipi.  
 
2n. Aprovar les següents normes que han de regir el Consell Sectorial de la Salut:  
 
“CAPÍTOL I. DISPOSICIONS GENERALS 
1. Concepte i naturalesa 

1.1. El Consell Municipal de la Salut és un òrgan consultiu de participació sectorial, creat 
de conformitat amb el que preveuen els articles 24 i 69 de la Llei 7/1985, de 2 
d’abril, reguladora de les bases de règim local i dels articles 61 al 64 del text refós 
de la Llei municipal i de règim local de Catalunya.  
 

1.2. Aquest Consell es crea amb la voluntat de l’Ajuntament de contribuir, en l’àmbit de 
la salut pública, al compliment de l’article 9.2 de la Constitució Espanyola, que 
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atribueix als poders públics el fet de promoure les condicions perquè la llibertat i la 
igualtat de l’individu i dels grups en els quals s’integra siguin reals i efectius, de 
remoure els obstacles que n’impedeixin o dificultin la plenitud i de facilitar la 
participació de tots els ciutadans en la vida política, econòmica, cultural i social.  

 
2. Àmbit 

2.1. El Consell Municipal de Salut, en tant que òrgan consultiu i de participació sectorial, 
exercirà la seva activitat en l’àmbit de la salut pública, serà una de les vies de canalització 
de propostes dels ciutadans i participarà garantint l’accés a la salut de tothom, sobretot 
d’aquelles persones amb pocs recursos. 
 
2.2. Atès que l’àmbit de la Salut Pública és molt ampli, el Consell iniciarà les actuacions en 
tots aquells camps o qüestions per les quals no existeixin vies de participació estable i 
sempre que es cregui convenient.  
 

3. Finalitat i funcions 
3.1. El Consell Municipal de Salut té per objecte afavorir la participació de la ciutadania i les 
associacions, mitjançant el debat i la reflexió de les polítiques municipals en l’àmbit de la 
salut pública.  
 
3.2. Així, el Consell Municipal de Salut, dins l’àmbit de la salut, exercirà les funcions 
següents:  

a) Informar sobre aquelles matèries que el president/a del Consell Plenari sotmet a 
la seva consideració.  
b) Emetre informes, a iniciativa pròpia o de l’Ajuntament, sobre matèries de 
competència municipal. 
c) Emetre i formular propostes i suggeriments en relació amb el funcionament dels 
serveis i els organismes públics municipals que tinguin atribuïdes funcions en aquest 
àmbit.  

 
4. Objectius 

Els objectius del Consell Municipal de Salut de Torroella són els següents:  
1. Potenciar la participació dels principals agents de salut del municipi a través de:  

a. La creació d’espais d’expressió i de reflexió que integrin les òptiques polítiques, 
tècniques i ciutadanes per poder tenir una visió més global i estratègica que 
faciliti una cultura de la salut pública i que potenciï actituds receptives i 
dialogants. 

b. La creació d’un fòrum de col·laboració (intercanvi d’informació, coneixement 
mutu, i treball compartit) de les diferents institucions, agents de salut i entitats 
ciutadanes.  

c. El coneixement de les inquietuds i les necessitats en matèria de salut de la 
comunitat de Torroella de Montgrí.  

 
2. Assessorar i donar elements per la validació dels programes duts a terme per 

l’administració mitjançant:  
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a. L’aportació de criteris i valoracions que puguin influir en la priorització de 
problemes i en la destinació de recursos sanitaris.  

b. La participació en la definició de polítiques saludables i en la determinació i la 
priorització dels problemes de salut.  

 
3. Promoure acords entre l’Ajuntament, les entitats, els agents de salut i altres institucions 

a través de:  
a. L’afavoriment del coneixement mutu i l’actuació coordinada.  
b. La realització de propostes per la millora de la salut i la qualitat de vida.  

 
CAPÍTOL II. ORGANITZACIÓ I FUNCIONAMENT 
 
5. Composició 

La composició del Consell serà la següent:  
a) El President o la Presidenta: que correspon a l’alcalde o alcaldessa, o regidor en qui 

delegui, que pot ser el regidor de salut.  
 

b) Són els Vocals o les Vocals:  
a. En representació de l’Ajuntament, i nomenats per resolució de l’Alcaldia a 

proposta de cada grup: 
i. Un regidor o regidora en representació de cada grup polític municipal.  

 
b. En representació de l’EMD, i nomenats per resolució de la seva Presidència, un 

vocal o una vocal de la Junta de l’EMD  
 

c. En representació d’entitats, agents de salut, o organitzacions de Torroella, i 
nomenats per resolució d’Alcaldia:  

i. Un representant del Centre d’Atenció Primària de Torroella de Montgrí, 
proposat pel propi Centre.  

ii. Un representant de l’Hospital – Asil de Pobres i Malalts, proposat per la 
Fundació. 

iii. Un representant de l’Hospital Geriàtric Residència Vilamontgrí, proposat 
pel propi centre.  

iv. Un representant de les oficines de farmàcia, proposat per aquestes.  
v. Un representant de cadascuna de les escoles bressol municipals, 

proposat per la Comissió Permanent del Consell Escolar Municipal.  
vi. Un representant de cadascuna de les escoles d’educació infantil i 

primària, proposat per la Comissió Permanent del Consell Escolar 
Municipal.  

vii. Un representant de cadascun dels centres educatius de secundària, 
proposat per la Comissió Permanent del Consell Escolar Municipal.  

viii. Un representant per cada una de les entitats inscrites al Registre 
municipal d’entitats i associacions ciutadanes que tinguin com a objectiu 
principal actuacions i programes en el camp de la salut, a proposta del 
regidor/a responsable de Salut, amb un màxim de 5.  
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ix. Un representant de cadascuna de les empreses de Torroella de Montgrí 
de l’àmbit de la salut, a proposta de l’Oficina de Promoció Econòmic, 
amb un màxim de 5.  

x. Un representant dels centres veterinaris de Torroella de Montgrí, proposat 
per aquests.  

 
d. En representació d’entitats de la comarca del Baix Empordà i la província de 

Girona, i nomenats per resolució d’Alcaldia: 
i. Un representant dels Serveis de Salut Integrats del Baix Empordà.  
ii. Un representant de l’Agència de Protecció de la Salut del Baix Empordà. 
iii. Un representant del Dipsalut.  

 
c) Actuarà com a secretari o secretària del Consell la tècnica de salut municipal de la 
corporació.  

 
6. Funcionament 

6.1. El Consell es reunirà en sessió ordinària 2 vegades l’any, i de manera extraordinària per 
convocatòria de la Presidència o a sol·licitud d’una tercera part dels seus membres 
mitjançant un escrit raonat i amb indicació dels assumptes que la motivin.  

 
6.2. El Consell funcionarà en plenaris o en les comissions que aquest nomeni. I el 
desenvolupament de les sessions es regeix per les regles de funcionament aplicables a les 
sessions plenàries de l’Ajuntament.  
 
6.3. El regidor o regidora responsable de Salut podrà recavar la presència, a les sessions o 
a les comissions del Consell, del tècnic municipal de Salut que hi assistirà amb veu però 
sense vot.  
 
6.4. La convocatòria per a les sessions s’ha de fer amb una antelació mínima de 7 dies.  

 
6.5. Els membres del Consell han d’adreçar per escrit al president/a les propostes de temes 
que s’han de tractar en les sessions del Consell i hauran d’aportar la documentació 
pertinent.  

 
6.6. Es considera que el plenari del Consell queda vàlidament constituït amb l’assistència 
mínima d’una tercera part dels seus membres amb dret a vot, essent necessària la 
presència de la presidència o de la vicepresidència i de la secretaria.  

 
6.7. Els acords del Consell es prenen per consens o, subsidiàriament, per majoria simple.  

 
6.8. Quan el plenari ho cregui convenient, podrà demanar puntualment la participació de 
persones que tinguin relació amb l’àmbit de treball del Consell per tal que hi assisteixin amb 
veu però sense vot.  
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6.9. La convocatòria de les reunions es farà personalment a la persona designada en 
representació de cada entitat, organització o agent de salut. Si aquestes decideixen canviar 
les persones que les representen hauran de comunicar-ho per escrit al secretari o secretària 
del Consell per tal que s’efectuïn les noves designacions.  

 
7. Atribucions de la presidència  

 
7.1. El president o presidenta del Consell té les atribucions següents:  

a) Representar el Consell.  
b) Convocar i presidir les sessions del Consell 
c) Exercitar el seu dret de vot que serà de qualitat en el supòsit de produir-se empat.  
d) Autoritzar, amb el vistiplau, totes les actes del Consell.  
e) Elevar els acords, els informes, les propostes i els estudis que elabori el Consell a 
l’òrgan competent de l’Ajuntament de Torroella de Montgrí.  
f) Crear, si escau, les comissions de treball per a temes específics a proposta del Consell 
Plenari i designar-ne els membres i coordinadors.  
g) Autoritzar amb la seva signatura els escrits oficials del Consell.  
h) Adoptar les resolucions que exigeixi el correcte funcionament del Consell i donar-ne 
compte a la primera reunió que celebri.  
i) Totes les altres funcions intrínseques al càrrec de president/a i les que li siguin 
expressament delegades pel Consell.  

 
8. Modificació de la composició del Consell 
El president o la presidenta del Consell podrà proposar al Ple municipal la modificació o 
l’ampliació de la composició d’aquest òrgan consultiu, variació que es farà efectiva, a partir de 
la seva aprovació definitiva, segons el tràmit legalment establert.  
 
Disposició final  
Aquest Reglament, aprovat inicialment pel Ple de l’Ajuntament en la sessió del dia .............. de 
2015, entrarà en vigor, una vegada transcorregut el termini de quinze dies hàbils establert a 
l’article 65.2 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases de règim local, l’endemà 
de la data de publicació del seu text íntegre en el Butlletí Oficial de la Província de Girona”.  
 
3r. Notificar el present acord als interessats d’acord amb l’establert a l’article 58.1 de la Llei 
30/1992, de 26 de novembre, de règim jurídic de les administracions públiques i del 
procediment administratiu comú. 
 
4t. Publicar el present acord en el BOPG de conformitat amb l’establert a l’article 60 de la Llei 
30/1992, de 26 de novembre, de règim jurídic de les administracions públiques i del 
procediment administratiu comú». 
 
Intervencions: 
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Sra. Bartomeus: es crea aquest consell per facilitar la participació en salut pública dintre de les 
competències municipals. Agrair la participació de la CUP en el document i que hem incloure en 
la proposta.  
 
Sr. Sarquella: en aquest cas des de COET volem felicitar l'equip de govern perquè se'ns van 
facilitar les bases de la creació del Consell Municipal de la Salut amb suficient temps per poder-
hi fer aportacions. Simplement comentar que aquest fet ens ha agradat i que esperem que se 
segueixi la mateixa línia en altres temes. 
 
Sr. Huertas: entenem que és un òrgan per facilitar la participació. Nosaltres vam presentar unes 
esmenes en relació amb la necessitat d’una major participació del sector públic; que el consell 
vetllés per la salut de tothom; i que calia la representació dels 8 pobles que formen l’Àrea de 
Salut.  
En les comissions informatives es van respondre aquestes esmenes i es va modificar la 
composició del Consell amb la representació dels centres educatius i incrementant la 
representació del sector públic. Tot plegat i perquè creiem que és un òrgan que pot ser molt útil, 
hi votarem a favor.  
 
Sr. Colomí: felicitar també l’equip de govern per la creació del consell i creiem que és un òrgan 
que pot ser útil per mirar allò que està passant en el món de la salut. Si des dels ajuntaments 
tenim aquesta informació, aquest òrgan pot funcionar i votarem a favor.  
 
Votació: la proposta queda aprovada per unanimitat. 
 
 
7. APROVAR EL CONVENI D’ENCÀRREC DE GESTIÓ DE PRESTACIÓ DE SERVEIS MÍNIMS 
DE SALUT PÚBLICA DE COMPETÈNCIA MUNICIPAL ENTRE L’AJUNTAMENT DE TORROELLA 
DE MONTGRÍ I EL DEPARTAMENT DE SALUT. EXP. E112.1-27/15 (SECRETARIA) 
 
A petició del Sr. alcalde, el secretari llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Serveis a 
les Persones de 29 d’octubre de 2015, el qual es transcriu íntegrament a continuació: 
 
«Vist que l’ordenació de les activitats i dels serveis de salut pública de les persones constitueix 
un objectiu de primer ordre dins del qual el Departament de Salut i l’Ajuntament de Torroella de 
Montgrí comparteixen competències en aquestes matèries.  
 
Vist que les administracions conveniants consideren que és fonamental avançar en la integració 
dels serveis públics i aconseguir un millor aprofitament dels recursos humans i materials del 
territori per tal d’assegurar la satisfacció de les necessitats presents i futures de la ciutadania.  
 
Vist que l’11 de gener de 2006, es va signar un Conveni Marc entre el Departament de Salut de 
la Generalitat de Catalunya, l’Associació Catalana de Municipis i Comarques i la Federació de 
Municipis de Catalunya amb l’objectiu d’establir un marc de relacions que orienti els vincles i les 
obligacions a establir en els convenis que els ens locals i l’Agència de Protecció de la Salut 
puguin subscriure en relació amb la prestació de serveis de protecció de la salut.  
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Vist que, posteriorment, el 2 de juliol de 2013, es va signar un Conveni Marc entre l’Agència de 
Salut Pública de Catalunya, l’Associació Catalana de Municipis i Comarques i la Federació de 
Municipis de Catalunya, per regular la prestació de serveis de salut pública i els seus 
mecanismes de seguiment, de conformitat amb el que preveu l’article 53.8 de la Llei 18/2009, 
del 22 d’octubre, de salut pública.  
 
Vist que, d’acord amb l’article 163 de la Llei 2/2014, de 27 de gener, de mesures fiscals, 
administratives, financeres i del sector públic en relació amb l’article 36.2 del Decret 
119/2014, de 5 d’agost, de reestructuració del Departament de Salut, la personalitat jurídica 
de l’Agència de Salut Pública de Catalunya ha quedat extingida i les funcions executives que 
tenia atribuïdes s’han assumit per la Secretaria de Salut Pública del Departament de Salut. 
Totes les referències a l’Agència de Salut Pública de Catalunya i als seus òrgans s’han 
d’entendre que es fan a la Secretària de Salut Pública del Departament de Salut o als seus 
òrgans. Tanmateix, aquesta estructura pot continuar emprant la denominació d’Agència de Salut 
Pública de Catalunya.  
 
Vist que l’Ajuntament de Torroella de Montgrí-l’Estartit i el Departament de Salut, mitjançant la 
Secretaria de Salut Pública -Agència de Salut Pública de Catalunya-, volen crear un nou marc 
de cooperació interadministrativa basat en la col·laboració, atès que la superació dels conflictes 
competencials en els aspectes relacionats amb la salut ambiental i alimentària no es basa en 
una més bona delimitació dels àmbits de responsabilitat sinó en la creació d’espais de gestió 
conjunta, mitjançant el respecte del marc competencial actual, similar al dels països del nostre 
entorn econòmic i social.  
 
Vist que l’Agència de Salut Pública de Catalunya i l’Ajuntament Torroella de Montgrí-l’Estartit van 
subscriure originàriament un conveni de col·laboració l’any 2009, que s’ha anat renovant fins 
que ha finalitzat la seva actual vigència el 31 de desembre de 2010, raó per la qual les parts, 
és a dir, el Departament de Salut, mitjançant la Secretaria de Salut Pública -Agència de Salut 
Pública de Catalunya- i l’Ajuntament, han cregut necessari continuar amb la col·laboració 
pactada i, per raons de seguretat jurídica i d’organització, redactar un nou conveni. 
 
Vist el Conveni d’encàrrec de gestió de prestació de serveis mínims de salut pública de 
competència municipal entre el Departament de Salut i l’Ajuntament de Torroella de Montgrí-
l’Estartit, l’objecte del qual és regular l’encàrrec que realitza l’Ajuntament a l’Agència de Salut 
Pública de Catalunya per a la prestació dels serveis mínims de salut pública de competència 
local. 
 
Vist l’informe conjunt de l’enginyera tècnica municipal i de la tècnica de Medi Ambient i Salut, 
de 22 d’octubre de 2015. 
 
Ateses les determinacions dels articles 108 a 112 de la Llei 26/2010, del 3 d’agost, de règim 
jurídic i de procediment de les administracions públiques de Catalunya. 
 
Per tot això exposat, aquesta Comissió proposa al Ple l’adopció del següent acord: 

http://www20.gencat.cat/portal/site/portaljuridic/menuitem.d15a4e5dfb99396dc366ec10b0c0e1a0/?vgnextoid=b85297b5a87d6210VgnVCM1000000b0c1e0aRCRD&vgnextchannel=b85297b5a87d6210VgnVCM1000000b0c1e0aRCRD&vgnextfmt=default&documentId=546116&action=fitxa
http://www20.gencat.cat/portal/site/portaljuridic/menuitem.d15a4e5dfb99396dc366ec10b0c0e1a0/?vgnextoid=b85297b5a87d6210VgnVCM1000000b0c1e0aRCRD&vgnextchannel=b85297b5a87d6210VgnVCM1000000b0c1e0aRCRD&vgnextfmt=default&documentId=546116&action=fitxa
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1r. Aprovar el “Conveni d’encàrrec de gestió de prestació de serveis mínims de salut pública de 
competència municipal entre el Departament de Salut i l’Ajuntament de Torroella de Montgrí-
l’Estartit”, l’objecte del qual és regular els serveis que l’Equip de Protecció de la Salut Pública 
del Baix Empordà prestarà a l’Ajuntament sobre part de les competències municipals en matèria 
de salut pública, el qual consta de 7 manifestacions, 12 pactes i 1 annex. 
 
2n. La vigència d’aquest conveni és per a un període de cinc anys i s’estén des de la seva 
signatura fins al 31 de desembre de 2018, si bé les parts poden reconèixer i acceptar 
mitjançant el conveni actuacions que en constitueixen l’execució de l‘objecte i que hagin estat 
dutes a terme amb anterioritat a la data de signatura. Per acord mutu de les parts, el conveni 
es pot renovar abans de la seva data de venciment. Les pròrrogues del conveni s’han de fer de 
manera expressa.  

 
3r. Donar-se per assabentat del cens municipal d’establiments alimentaris que s’adjunta al 
conveni. 
 
4t. Facultar el senyor alcalde per a la signatura del conveni i de qualsevol document necessari 
per a l’execució d’aquest acord.  
 
5è. Notificar aquest acord al Departament de Salut de la Generalitat de Catalunya». 
 
Votació: la proposta queda aprovada per unanimitat. 
 
 
8. MODIFICAR EL NOMENAMENT D’UN MEMBRE DEL CONSELL DE L’ORGANISME 
AUTÒNOM DE CAN QUINTANA-MUSEU DE LA MEDITERRÀNIA. EXP. A134.1-1/15 
(SECRETARIA) 
 
A petició del Sr. alcalde, el secretari llegeix el dictamen de la Comissió Informativa 
d’Administració i Serveis Generals de 29 d’octubre de 2015, el qual es transcriu íntegrament a 
continuació: 
 
«Vist que el Ple, en la sessió extraordinària de 7 de juliol de 2015, va nomenar el Sr. Genís 
Pigem Oliver vocal del Consell de l’Organisme Autònom de Can Quintana-Museu de la 
Mediterrània, en representació de l’Agrupació Sardanista Continuïtat, entitat cultural del 
municipi. 
 
Vist l’escrit d’aquesta entitat (RE núm. 6685, de 29/9/15) en el qual comunica que la seva 
representant al Consell esmentat serà la Sra. Anna M. Mercader Sais, alhora que demana el 
corresponent canvi de designació.  
 
Per tot això exposat, aquesta Comissió proposa al Ple l’adopció del següent acord: 
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1r. Deixar sense efecte el nomenament del Sr. Genís Pigem Oliver com a vocal del Consell de 
l’Organisme Autònom de Can Quintana-Museu de la Mediterrània, acordat pel Ple en la sessió 
extraordinària de 7 de juliol de 2015. 
 
2n. Designar la Sra. Anna M. Mercader Sais vocal del Consell de l’Organisme Autònom de Can 
Quintana-Museu de la Mediterrània, en representació de l’Agrupació Sardanista Continuïtat. 
 
3r. Notificar aquest acord a l’entitat interessada». 
 
Votació: la proposta queda aprovada per unanimitat. 
 
 
9. APROVAR LA MOCIÓ PRESENTADA PEL GRUP MUNICIPAL CUP-PA SOBRE LA 
PROPOSTA DE CANVIAR EL CALENDARI ANUAL DE DIES FESTIUS AL MUNICIPI DE 
TORROELLA DE MONTGRÍ. EXP. A120.1-6/15 (SECRETARIA) 
 
A petició del Sr. alcalde, el secretari llegeix el dictamen desfavorable de la Comissió 
Informativa d’Administració i Serveis Generals de 29 d’octubre de 2015, i es transcriu a 
continuació: 
 
«”Motivacions 
 
 Atès que el 12 d'octubre, Espanya commemora la Hispanitat, una diada d'exaltació 

espanyolista i en defensa de la unitat de l'Estat espanyol per subjugar els pobles que el 
conformen, com és el cas dels Països Catalans. 

 
 Atès que el 12 d'octubre també se celebra el dia de la Verge del Pilar, patrona d'Espanya. 
 
 Atès que el 6 de desembre se celebra l'aprovació de la Constitució espanyola. 
 
 Atès que el 12 d'octubre i el 6 de desembre són festes nacionals d'Espanya, tal i com recull 

la Llei 18/1987 i el Reial Decret 2964/1983, de 30 de novembre, respectivament. 
 
 Atès que el 13 de desembre del 2009 els torroellencs ens vam organitzar per votar sobre la 

independència sense la intervenció de cap govern. 
 
 Atès que el 9 de novembre del 2014, 3.780 torroellencs van mostrar la seva voluntat que 

Catalunya esdevingui un estat independent i va suposar el 91,19% dels votants. 
 
 Atès que a les eleccions autonòmiques del 27 de setembre de 2015, 3.823 torroellencs van 

votar una candidatura independentista i va suposar el 71,50% dels votants. 
 
 Atès que la voluntat de la majoria de torroellencs és que Catalunya esdevingui un nou estat i, 

per tant, iniciar un procés de desconnexió amb l'Estat espanyol. 
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Per tot això, la CUP-PA de Torroella de Montgrí presenta al Ple la següent proposta d'acords: 
 
1r. Modificar el calendari anual de dies festius. 
 
2n. Declarar els dies 12 d'octubre i 6 de novembre dies no festius. 
 
3r. Escollir dos dies festius alternatius als dos derogats, que es decideixin per consens entre els 
membres del plenari”. 
 
El secretari informa que ens trobem davant d’un acord nul de ple dret per manca de 
competència.  

 
La Comissió emet informe desfavorable sobre la proposta de dictamen i la moció es deixa 
pendent a l’espera d’un nou redactat». 
 
Intervencions: 
 
Sr. alcalde: donarem llibertat de vot en aquest punt i cal dir que en aquest cas, tal com està 
redactada la moció, no podem donar-hi suport més enllà d’estar-hi d’acord, ja que, segons ha 
manifestat el secretari en la mateixa comissió informativa i en la Junta de Portaveus, prèvies al 
present Ple, ens trobem davant d’un acord nul de ple dret per manca de competència. Més 
enllà de la desobediència, en aquest cas cal considerar que és la institució la que estaria 
desobeint, a diferència del tema de la bandera, que és responsabilitat meva.  
 
Sr. Calvet: des d’ERC-Junts estem d’acord amb la moció i creiem que és el moment de dur-la a 
terme, malgrat la clara dificultat logística i legal d’executar-la. És per això que hi votarem a 
favor.  
 
Votació: finalitzat el debat, i malgrat el dictamen desfavorable de la Comissió Informativa 
d’Administració i Serveis Generals de 29 d’octubre de 2015, la proposta queda aprovada per 
majoria absoluta, d’acord amb la següent votació: 
Vots a favor: 

- ERC-Junts (Sr. Josep M. Rufí, Sra. Sandra Bartomeus, Sr. Marc Calvet i Sr. Jordi 
Regincós).  

- UPM (Sr. Jordi Colomí, Sr. Josep Martinoy i Sra. Roser Font). 
- CUP-PA (Sr. Robert Huertas i Sr. Carles Ventura).  
- L’EST (Sra. Sílvia Comas i Sra. Sandra Pibernat). 
- COET (Sr. Gregori Sarquella i Sra. Gemma Farreró). 

Vots en contra:  
- CIU (Sr. Jordi Cordon, Sra. Núria Bosch, Sr. Francesc Puig i Sr. Joan Ramon Aladid). 

 
 
10. APROVAR LA MOCIÓ PRESENTADA PEL GRUP MUNICIPAL CUP-PA CONTRA 
L’HOMOFÒBIA I EN FAVOR DE LA DIVERSITAT SEXUAL. EXP. A120.1-7/15 (SECRETARIA) 
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A petició del Sr. alcalde, el secretari llegeix el dictamen de la Comissió Informativa 
d’Administració i Serveis Generals de 29 d’octubre de 2015, el qual es transcriu íntegrament a 
continuació: 
 
«Atès que el 17 de maig és el Dia Internacional contra l’homofòbia, la lesbofòbia, la bifòbia i la 
transfòbia, i es commemora arreu del món la supressió de la homosexualitat com a malaltia per 
part de l’Organització Mundial de la Salut (OMS). 
 
Atès que el 28 de juny és el Dia Internacional de l’Orgull Lèsbic, Gai, Bisexual i Transsexual , i es 
commemora a bona part del món els disturbis de Stonewall (Nova York) de l’any 1969 que 
marquen l’ inici del moviment d’alliberació homosexual, on la noció bàsica que es difon és que 
cap persona ha d’avergonyir-se del que és, amb independència del sexe o orientació sexual. 
 
Atès que la commemoració d’aquestes dues dates, amb múltiples formats i maneres esdevé 
una crida a tota la ciutadania i en els darrers anys el Govern de la Generalitat, així com 
nombrosos ajuntaments de Catalunya pengen penons i banderes de l’Arc de Sant Marti ́, símbol 
del moviment pels drets LGBT, en espais visibles dels ajuntaments i departaments responsables 
del desenvolupament de polítiques per al col·lectiu homosexual i transsexual. 
 
Atès que és un ferm compromís d’aquest Consistori promoure l’eradicació de l’homofòbia i la 
normalització del fet homosexual i transsexual. 
 
Atès que un dels espais on persisteix amb més forca aquesta discriminació és l’entorn educatiu. 
Si bé, progressivament es perceben discursos de major integració i respecte cap a la diversitat 
sexual, els estudis demostren que en els darrers anys les pràctiques i actituds discriminatòries 
han anat en augment; que aquestes es multipliquen com més petits són els municipis i que, 
molt sovint, resten invisibles per por al rebuig en el mateix entorn familiar de les víctimes. Així, 
aquests mateixos estudis conclouen que el 80% de joves han presenciat en una o altra ocasió 
situacions de discriminació (insults, amenaces, agressions, aïllament...) cap a persones LGTB. 
 
Atès que cal treballar per la igualtat real, tot i els avenços en la igualtat formal. Cal anar més 
enllà de les lleis i impulsar accions transversals des del sistema educatiu, els mitjans de 
comunicació, les administracions i la societat civil per seguir avançant cap a una societat 
inclusiva que accepti la diferència. 
 
Atès que cal treballar per la igualtat real, tot i els avenços en la igualtat formal, i que fa uns 
mesos el Parlament de Catalunya va aprovar la Llei de drets de les persones gais, lesbianes, 
bisexuals i transsexuals i per l’eradicació de l’homofòbia, la lesbofòbia i la transfòbia. 
 
Per tot això, la CUP-PA de Torroella de Montgrí presenta al Ple la següent proposta d'acords: 
 
1r. Declarar el municipi de Torroella de Montgrí i l'Estartit respectuós amb la diversitat sexual i 
amb la realitat de lesbianes, gais, transsexuals i bisexuals, i contrari a la discriminació de les 
persones per raó de la seva orientació i/o identitat sexual. 
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2n. Fer onejar la bandera de l’arc de Sant Marti ́ a l’Ajuntament i a les rotondes de la vila els 
dies 17 de maig, Dia Internacional contra l’Homofòbia i la Transfòbia, i el 28 de juny, Dia 
Internacional de l’Orgull LGTB. 
 
3r. Instar els centres educatius de la vila a seguir treballant per explicar de forma objectiva, clara 
i sense prejudicis la diversitat sexual i a lluitar contra la LGTBfòbia en totes les seves 
manifestacions (LGTB: lesbianes, gais, transsexuals, bisexuals). 
 
4r. L’Ajuntament garantirà que als diversos espais municipals per a joves de Torroella de Montgrí ́ 
i l'Estartit es treballi per a la normalització del fet LGTB i que s’hi millorin els protocols d’acollida 
a adolescents i joves lesbianes, gais i transsexuals. 
 
5è. Que la policia local, que ja té i aplica uns protocols per agressions sexuals, maltractaments i 
vexacions, apliqui, en el cas que així ho determini el desenvolupament de la llei aprovada el 2 
d'octubre de 2014 pel Parlament de Catalunya, nous protocols per atendre i actuar en casos de 
LGTBfòbia». 
 
Intervencions: 
 
El Sr. Regincós proposa introduir una esmena al punt 2 de la moció, el qual quedaria redactat 
tal com segueix: “2n. Donar visibilitat des de l'Ajuntament a la commemoració dels dies 17 de 
maig, Dia Internacional contra l’Homofòbia i la Transfòbia, i el 28 de juny, Dia Internacional de 
l’Orgull LGTB”. 
 
Diu que comparteixen la moció i es basa en el preàmbul de la llei del Parlament. Aquesta moció 
ens agrada perquè incideix en l’educació i passa per l’educació en la diversitat, que trobem 
important. Hi ha una agressivitat silent en aquest tema. Per tant, votarem que sí per promoure 
una igualtat real.  
 
Sr. alcalde: el nostre vot serà favorable, però teníem dubtes en la redacció de la moció. També 
tenim dubtes en el sentit que totes les mocions que s’han entrat a l’Ajuntament han anat 
fonamentades amb algun informe o mocions institucionals amb el suport d’associacions o 
entitats. Caldria no ja un informe motivador de la moció, però jo no percebo aquest sentiment 
en la nostra vila. Però més enllà de tot això, creiem que hi pot haver gent que se senti 
identificada amb la moció i donarem el nostre vot a favor.  
També hi ha punts, com l’aplicació dels protocols de la policia, que ja s’apliquen els que vénen 
determinats per llei. També es garanteix sempre l’accés als espais municipals de totes les 
persones. Més enllà del detall, compartim la moció.  
 
Sr. Huertas: estem contents si la moció s’aprova i es crea un debat amb això i no volem fer de 
l’Ajuntament un aparador del tema. Aquesta moció es va modificar lleugerament d’una que es 
va presentar per ERC a Roses. Creiem que no es pot comparar el dia mundial de la sida amb 
això o amb el dia mundial del càncer. Nosaltres creiem que hem de treballar en el tema de 
evitar l’exclusió social. 
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El Ple accepta la introducció de l’esmena suggerida pel Sr. Regincós, per la qual cosa la 
proposta final és la que segueix: 
 
«Atès que el 17 de maig és el Dia Internacional contra l’homofòbia, la lesbofòbia, la bifòbia i la 
transfòbia, i es commemora arreu del món la supressió de la homosexualitat com a malaltia per 
part de l’Organització Mundial de la Salut (OMS). 
 
Atès que el 28 de juny és el Dia Internacional de l’Orgull Lèsbic, Gai, Bisexual i Transsexual , i es 
commemora a bona part del món els disturbis de Stonewall (Nova York) de l’any 1969 que 
marquen l’ inici del moviment d’alliberació homosexual, on la noció bàsica que es difon és que 
cap persona ha d’avergonyir-se del que és, amb independència del sexe o orientació sexual. 
 
Atès que la commemoració d’aquestes dues dates, amb múltiples formats i maneres esdevé 
una crida a tota la ciutadania i en els darrers anys el Govern de la Generalitat, així com 
nombrosos ajuntaments de Catalunya pengen penons i banderes de l’Arc de Sant Marti ́, símbol 
del moviment pels drets LGBT, en espais visibles dels ajuntaments i departaments responsables 
del desenvolupament de polítiques per al col·lectiu homosexual i transsexual. 
 
Atès que és un ferm compromís d’aquest Consistori promoure l’eradicació de l’homofòbia i la 
normalització del fet homosexual i transsexual. 
 
Atès que un dels espais on persisteix amb més forca aquesta discriminació és l’entorn educatiu. 
Si bé, progressivament es perceben discursos de major integració i respecte cap a la diversitat 
sexual, els estudis demostren que en els darrers anys les pràctiques i actituds discriminatòries 
han anat en augment; que aquestes es multipliquen com més petits són els municipis i que, 
molt sovint, resten invisibles per por al rebuig en el mateix entorn familiar de les víctimes. Així, 
aquests mateixos estudis conclouen que el 80% de joves han presenciat en una o altra ocasió 
situacions de discriminació (insults, amenaces, agressions, aïllament...) cap a persones LGTB. 
 
Atès que cal treballar per la igualtat real, tot i els avenços en la igualtat formal. Cal anar més 
enllà de les lleis i impulsar accions transversals des del sistema educatiu, els mitjans de 
comunicació, les administracions i la societat civil per seguir avançant cap a una societat 
inclusiva que accepti la diferència. 
 
Atès que cal treballar per la igualtat real, tot i els avenços en la igualtat formal, i que fa uns 
mesos el Parlament de Catalunya va aprovar la Llei de drets de les persones gais, lesbianes, 
bisexuals i transsexuals i per l’eradicació de l’homofòbia, la lesbofòbia i la transfòbia. 
 
Per tot això, es proposa al Ple l’adopció del següent acord:  
 
1r. Declarar el municipi de Torroella de Montgrí i l'Estartit respectuós amb la diversitat sexual i 
amb la realitat de lesbianes, gais, transsexuals i bisexuals, i contrari a la discriminació de les 
persones per raó de la seva orientació i/o identitat sexual. 
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2n. Donar visibilitat des de l'Ajuntament a la commemoració dels dies 17 de maig, Dia 
Internacional contra l’Homofòbia i la Transfòbia, i el 28 de juny, Dia Internacional de l’Orgull 
LGTB. 
 
3r. Instar els centres educatius de la vila a seguir treballant per explicar de forma objectiva, clara 
i sense prejudicis la diversitat sexual i a lluitar contra la LGTBfòbia en totes les seves 
manifestacions (LGTB: lesbianes, gais, transsexuals, bisexuals). 
 
4r. L’Ajuntament garantirà que als diversos espais municipals per a joves de Torroella de Montgrí ́ 
i l'Estartit es treballi per a la normalització del fet LGTB i que s’hi millorin els protocols d’acollida 
a adolescents i joves lesbianes, gais i transsexuals. 
 
5è. Que la policia local, que ja té i aplica uns protocols per agressions sexuals, maltractaments i 
vexacions, apliqui, en el cas que així ho determini el desenvolupament de la llei aprovada el 2 
d'octubre de 2014 pel Parlament de Catalunya, nous protocols per atendre i actuar en casos de 
LGTBfòbia». 
 
Votació: la proposta queda aprovada per unanimitat. 
 
 
11. DONAR COMPTE DE LA SENTÈNCIA DICTADA PEL TRIBUNAL SUPERIOR DE JUSTÍCIA 
DE CATALUNYA EN EL MARC DEL RECURS CONTENCIÓS ADMINISTRATIU NÚM. 281/2010 
S, INTERPOSAT PER FRANCE TELECOM, S.A. EXP. 375/10 (SECRETARIA) 
 
El secretari dóna compte de la Sentència núm. 771/2015, de 2 de juliol, dictada per la Secció 
Primera de la Sala Contenciosa Administrativa del Tribunal Superior de Justícia de Catalunya en 
el marc del recurs contenciós administratiu núm. 281/2010 S, interposat per France Telecom, 
S.A. contra l’Ordenança fiscal núm. 14 de l’Ajuntament de Torroella de Montgrí, reguladora de la 
taxa per aprofitaments especials del domini públic a favor d’empreses o entitats que utilitzen el 
domini públic per prestar els serveis de subministres d’interès general, per a l’any 2010. 
 
La sentència estima el recurs interposat per France Telecom, S.A. contra l’Ordenança fiscal 
núm. 14 de l’Ajuntament de Torroella de Montgrí, pel que fa a la taxa per aprofitament especial 
del domini públic local per empreses de telefonia mòbil i anul·la, per no ser conformes a dret, 
els preceptes d’aquesta ordenança que: 1) atribueixen la condició de subjecte passiu de la taxa 
a les empreses o entitats que no són titulars de les xarxes a través de les quals s’efectuen els 
subministraments, encara que siguin titulars de drets d’ús, accés o interconnexió a les 
mateixes, i 2) regulen l’import de la mateixa taxa. No fa declaració expressa quant a les costes 
processals. 
 
El Ple es dóna per assabentat. 
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12. ASSUMPTES URGENTS 
 
No n’hi ha. 
 
 
B) PART DE CONTROL 
 
13. DONAR COMPTE DELS DECRETS DE L’ALCALDIA I DE LES REGIDORIES DELEGADES 
DEL NÚM. 2.360 AL NÚM. 2.622, CORRESPONENTS AL PERÍODE COMPRÈS ENTRE EL 16 
DE SETEMBRE DE 2015 I EL 15 D’OCTUBRE DE 2015 
 
De conformitat amb el que estableix l’article 42 del Reial decret 2568/1986, de 28 de 
novembre, pel qual s’aprova el Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic de les 
entitats locals (ROF), el Sr. alcalde exposa als membres del Ple que han tingut a la seva 
disposició les resolucions que ha adoptat i les resolucions dictades per les regidories delegades 
del núm. 2.360 al núm. 2.622, corresponents al període comprès entre el 16 de setembre de 
2015 i el 15 d’octubre de 2015, per tal que els regidors coneguin el desenvolupament de 
l’administració municipal als efectes del control i fiscalització dels òrgans de govern previstos en 
l’article 22.2.a) de la Llei estatal 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases del règim local 
(LRBRL). 
 
En relació amb aquestes tasques de control i fiscalització del govern municipal, es deixa 
constància que els portaveus dels diversos grups del consistori que no formen part del govern 
municipal han anat rebent les actes de les Juntes de Govern Local, motiu pel qual no es 
relacionen els acords adoptats en aquesta part de control del Plenari. 
 
 
14. PRECS I PREGUNTES 
 
Sr. Sarquella: des de COET volem saber si s'està fent el manteniment dels contenidors 
d'escombraries perquè n'hi ha molts de trencats i bruts, i, segons el contracte, el seu 
manteniment hi està inclòs. 
 
També, i després d'haver fet varis consells de barris, volem saber si s'ha fet un sondeig en 
aquests consells per saber si la gent està conforme amb la distribució dels contenidors. Creiem 
que aquests consells són idonis per escoltar i preguntar les inquietuds dels nostres veïns. 
 
En relació amb l'Àrea de Joventut, des del primer dia de l'anterior i d'aquest mandat, des de 
COET, hem demanat un local per als joves. Doncs voldríem saber en quin estat es troba aquest 
projecte, ja que no n'hem sentit ni se'ns ha comunicat res, i, tampoc, en la proposta de 
pressupost de l'equip de govern es contempla res al respecte. 
 
Per altra part, voldríem saber quin és l'estat de la proposta dels horts urbans. Fa 4 anys ho vam 
proposar i no se'ns va escoltar. A la darrera fira de Sant Andreu, és a dir, ja fa un any, vam 
veure a l'exposició de l'Ajuntament conforme era un projecte de l'equip de govern que ja es feia 
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realitat. No obstant, a hores d'ara no sabem en quin estat es troba el projecte, ni tenim 
coneixement que s'hagi executat i, alhora, també hem pogut comprovar que a la proposta de 
pressupost de l'equip de govern no es contempla cap partida que hi vagi destinada. 
 
I per últim, Sr. alcalde, comentar-li que al darrer Ple vam queixar-nos que es fessin juntes de 
govern si no hi havia contingut per justificar-les. No ens queixem del nombre de juntes, sinó que 
se'n facin si no són necessàries, ja que tenen un cost elevat. El mes passat em va comentar 
que la darrera Junta de Govern sí que tenia punts en l'apartat d'urgència, dir-li que amb la còpia 
a la mà només hi ha un sol punt, «el tancament de l'accés motoritzat a les motes del riu Ter». 
 
Espero que a partir d'ara, se segueixi un criteri d'eficiència i racionalització dels recursos 
econòmics. Per tant, si no hi ha contingut, enlloc de fer dues juntes, proposem fer-ne una, amb 
l'estalvi econòmic que això comportarà. 
 
Sra. Comas: els grups de l’oposició volíem presentar una moció com a punt d’urgència, que era 
sol·licitar la convocatòria de la comissió bilateral de l’EMD i Ajuntament. Tot i que s’ha 
presentat, la decisió de l’alcalde ha estat de no passar-la per urgència i ara en voldríem fer 
esment.  
 
La Sra. regidora explica el contingut de la moció, i la llegeix: “La moció no la vam llegir al final. 
Vam explicar de què anava, però no la vam llegir, només explicar que el motiu de la moció era 
sol·licitar a l'alcalde que convoqués la comissió bilateral, donat que al conveni deia que els 
primers dos anys es reuniria un mínim de 2 cops l'any de manera ordinària més les vegades que 
calgués de forma extraordinària, i que des que l'EMD està en funcionament, fa prop de 9 
mesos, no l’ha convocada, tot i que hi ha un acord de l'EMD en data 7 d'agost 2015 que va 
tenir registre d'entrada el 8 de setembre a l’Ajuntament amb número d'entrada 6309”. 
 
Sr. Huertas: donem suport a aquesta moció de la Sra. Comas, també, per interès del municipi 
en el funcionament de la comissió bilateral, i volem saber com està funcionant tot plegat; i 
també, com que la CUP no té vocal a l’EMD, volem estar assabentats del què passa.  
 
Sr. Ventura: sabran que el proper desembre, La Bisbal perdrà la seva ambulància nocturna i 
que estan treballant perquè no sigui així. Tot i que no hem entrat moció, volem demanar que 
l’Ajuntament doni suport a les iniciatives que es tirin endavant per no perdre aquest servei, 
entenent que pobles veïns es poden veure afectats i que a Torroella ens podríem veure afectats 
amb la nostra ambulància.  
 
Divendres se’ns va convocar al Consell de l’Esport, i jo treballo de matins i tardes i em vaig 
trobar a la bústia la notificació de la convocatòria. Em va sobtar que fos una notificació 
certificada amb acusament de rebuda que té un cost alt. Voldria saber quantes cartes s’han 
enviat, ja que moltes entitats no l’han rebut, i fent números ràpids, potser aquesta convocatòria 
ha costat uns 60 euros. Si aquestes convocatòries són habituals i l’efectivitat és aquesta, ens 
podem trobar que l’Ajuntament es gasti aquests diners de forma supèrflua.  
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I per acabar, parlant amb diferents entitats i veïns, se’ns demana el cost final del nou camp 
d’esports que tenim a la vila, la gespa donada, que era cost 0 però que té una instal·lació 
complexa i que sembla que no és el que es desitjava. Voldríem saber la valoració que s’ha fet 
d’aquesta instal·lació, ja que sembla que està en mal estat i pot suposar una despesa 
innecessària.  
 
Sr. Colomí: dos temes petits: primer, agrair que l’aparcament de davant de l’Espai Ter no 
s’arreglés només per les fires, ja que està malament; i, segon, en el Consell Municipal de 
l’Esport, agrairíem que ens fessin arribar l’acta i les participacions, ja que va ser participatiu però 
no es va arribar a grans acords.  
 
Pel que fa a la referència a la moció per convocar la comissió bilateral, aquesta EMD es va 
aprovar fa 9 mesos, i fa poc hi ha hagut nous regidors, i penso que ha vingut per quedar-se i cal 
que funcioni i per tant estem d’acord en que cal que es reuneixi, per coneixement dels regidors, 
i per un diàleg bo per al seu funcionament. Ens creiem la paraula de l’alcalde en el sentit que es 
convocarà.  
 
Sr. Sarquella: referent al prec de la Sra. Comas sobre la convocatòria de la comissió bilateral 
de l’EMD i l’Ajuntament, dir que des de COET considerem que la participació, o sigui, escoltar, 
debatre i resoldre són drets fonamentals, per això defensem que es convoqui la comissió 
bilateral al més aviat possible. 
 
Sra. Pibernat: al regidor d’Ensenyament, preguntar si s’ha fet alguna reunió en relació amb el 
tema dels plans d’inserció. 
 
Sr. alcalde: el tema de manteniment dels contenidors, en els consells de barri, ahir vam acabar 
l’últim i del manteniment dels contenidors, hi van haver pocs i de temes d’ubicació no n’hem 
tingut tot i que ens han reclamat alguns contenidors més en tema d’orgànica.  
 
El tema del local jove, estem d’acord que l’hem de tenir.  
 
En el tema de la moció sobre la Comissió bilateral EMD-Ajuntament, com que no era d’urgència, 
no s’ha passat. Hi ha l’acord de fer-ne dues a l’any i estaríem en període de fer-ne una. També 
dir que s’ha demanat una reunió sense contingut, quan es va dir que caldria determinar els 
motius per convocar-la. Cal dir que l’Ajuntament vetllarà pel funcionament de l’EMD i del nostre 
municipi. Mirarem de fer aquesta reunió i tractar els temes que es proposin.  
 
Sobre el tema de l’ambulància nocturna, és un problema greu de la Bisbal, que nosaltres també 
vam patir fa dos estius i hi donarem suport.   
 
Pel tema de la convocatòria del Consell Municipal de l’Esport, aquesta primera convocatòria es 
va fer per correu certificat per deixar-ne constància. No tenim el cost, però li puc fer arribar, 
igual que el cost de la instal·lació de la gespa artificial. Som conscients que no és la instal·lació 
que compleix d’un camp de futbol 7, però era la intenció de donar un servei a l’espera de la 
nova zona esportiva.  
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En relació amb el consell esportiu, crec que l’última sessió no va ser caòtica i més quan era la 
creació de la mateixa i explicació detallada de la zona esportiva del Mas Déu i exposar la 
voluntat de l’equip de govern del valor de la zona esportiva i els euros a destinar a aquesta zona 
esportiva. No vam arribar a acords en aquella reunió, ja que aquella era una primera sessió.  
 
Sra. Bartomeus: el tema dels horts socials està parat i ara s’està mirant de parlar amb la 
propietat i buscar un possible finançament del DIPSALUT. 
 
Sr. Regincós: en 4 anys pot ser complicat començar un projecte, contestant al Sr. Gregori, i 
per la part que em toca la voluntat és treballar amb tothom i sobretot amb el jovent.  
 
I en tema d’educació, els plans d’inserció, a la situació actual hi ha un consorci al voltant i 
estem treballant. 
 
Sr. Rufí: el tema de les escombraries és conflictiu i el servei s’està donant bé. Tenim més aviat 
problemes d’incivisme més que de mal servei, però si hi ha alguna queixa, ens l’heu de fer 
arribar de seguida. Hem de conscienciar també la gent de fer fracció separada i el tema de la 
Comissió bilateral EMD i Ajuntament s’està donant la liquidació suficient per exercir les funcions 
de l’EMD i ens sorprèn que des de l’Ajuntament s’intenti rebaixar la pressió fiscal i l’EMD 
augmenti les taxes en certs conceptes.  
 
També des de l’Àrea de Serveis Municipals tenim diàleg amb l’EMD i hem atè totes les 
peticions, tant de vocals de l’EMD com d’altres entitats i ciutadans.  
 
Sr. Aladid: el tema de les cartes, jo també la vaig rebre dissabte. El tema de la gàbia, a part del 
cost, que no és exagerat, el dia de la reunió del Consell de l’Esport van demanar que no volen 
anar a l’Estartit, hem intentat posar aquesta gespa per donar un servei transitori perquè es 
pugui entrenar i tirar endavant el projecte de la zona esportiva.  
 
Pel tema de les actes, fa dos dies que la seva sogra va tenir un accident i no ha pogut fer l’acta, 
però arribarà.  
 
Sr. Calvet: pel tema de l’aparcament de l’Espai Ter, s’estan arreglant els aparcaments i es 
mirarà de mantenir-lo millor durant tot l’any.  
 
Sra. Pibernat: comentar que referent a la comissió bilateral, si es va demanar a través de la 
Junta de Veïns és perquè hi ha temes. Creiem que manca comunicació, ja que nosaltres no 
hem d’arribar a l’extrem de tenir problemes greus i hi ha temes que podem tractar. Ha quedat 
palès en els pressupostos que hi ha punts que s’haurien de comentar, ja que també hi ha 
temes a nivell tècnic que es podrien comentar per portar temes des de l’EMD, però cal fer 
canvis en el conveni.  
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Ens sorprèn que, com a equip de govern, ens hagueu dit que hi ha deficiències en el conveni i 
ens sorprèn que aquestes no es pugin parlar en la comissió bilateral per veure si cal o no 
modificar el conveni.  
 
Fins al dia d’avui sí que s’han complert les responsabilitats per la regidoria d’Hisenda en 
compliment del que està aprovat.  
 
I demanar si es podria convocar la comissió durant el mes de novembre.  
 
Sr. Sarquella: referent al tema dels horts socials, dir que és un tema que COET ja portava en el 
programa, tant de les anteriors eleccions com d'aquestes, per això demanaríem que se'ns anés 
informant dels passos que s'estan seguint, i, fins i tot, que es convoqués una trobada amb tots 
els regidors per saber com està el tema, emplaçament, pressupost, criteris d'adjudicació, etc. 
 
 
I no havent-hi cap altre assumpte a tractar, el Sr. alcalde aixeca la sessió, a les 21.33 h i per a 
constància d’allò que s’hi ha tractat i dels acords presos, estenc aquesta acta que signa el 
senyor alcalde i la certifico amb la meva signatura. 
 
Jordi Cordon i Pulido    En dono fe – Pere Serrano i Martín 
 


